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O idee nouă 
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Să spunem, de dragul discuției, că omenirea ar fi 
capabilă să dovedească fără nicio îndoială că Dumne-
zeu există. Crezi că ți-ar influența viața în vreun fel? Ar 
aduce vreo schimbare sub aspect practic?

Să spunem, de dragul discuției, că omenirea ar fi 
capabilă să dovedească fără nicio îndoială că Dumne-
zeu nu există. Crezi că ți-ar influența viața în vreun fel? 
Ar aduce vreo schimbare sub aspect practic?

Foarte mulți oameni au explorat aceste întrebări, 
pentru foarte mult timp. De fapt, miliarde de oameni 
au făcut-o, de-a lungul a mii de ani.
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Neale Donald Walsch

Cred că este cinstit să considerăm că întrebările 
despre Dumnezeu nu sunt banale ori irelevante. Multe 
depind de ceea ce se afirmă pe marginea acestui subiect.

Dacă Papa ar declara mâine, de exemplu, că s-a 
înșelat cu privire la tot și că nu există ceva ce am putea 
numi „Dumnezeu“, fundamentele emoționale ale unei 
uriașe părți a speciei noastre ar fi zdruncinate până 
la temelii.

Dacă ceilalți lideri spirituali – ai tuturor religiilor 
lumii – ar spune că sunt de acord cu el, viața spirituală 
a 8/10 din rasa umană ar intra în haos!

Studiile arată că aproape 85% din populația lumii 
se identifică în diverse feluri cu un grup religios și cre-
de într-o putere dominantă.

Da... lumea este o harababură.
Așadar, ce schimbare s‑ar produce dacă Dumne-

zeu există sau nu?

Vine un moment în dezvoltarea oricărei specii 
când timiditatea nu mai este de folos, când mai mult 
decât proverbiala „voce singuratică din pustie“ strigă 
să fie auzită, când vine Momentul Întrebării Oneste.

Pe măsură ce un virus global devastator, o injus-
tiție rasială devastatoare, un colaps economic devas-
tator asaltează planeta în 2020, Întrebarea Onestă este 
aceasta: dacă există o Putere Supremă binevoitoare, 
care este problema aici? De ce viața pe Pământ nu  
se îmbunătățește?



Neale Donald Walsch

Contează oare ceva din toate acestea? Eu cred că 
da. De fapt, știu că așa este. Contează întrucât ne-a făcut 
extrem de incapabili să punem în aplicare puterea lui 
Dumnezeu în care declarăm că noi credem, ca mijloc de 
a construi lumea în care declarăm că vrem să trăim.

Dar acum există speranță. Întrucât suficient de 
mulți oameni precum tine pun suficiente întrebări pre-
cum aceasta, avem suficiente șanse să transformăm su-
ficient de multe lucruri pentru a face suficient de mult 
din viață să funcționeze, în sfârșit!

Suntem capabili să producem o soluție la această 
dilemă. Putem să îmbrățișăm Soluția Dumnezeu.

Apropo: soluția aceasta nu este ceva la care majo-
ritatea oamenilor s-ar gândi când întâlnesc aceste două 
cuvinte.


